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Tisztelt Elnök Úr!

Írásbeli kérdés

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i

Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Számíthat a Kormány segítségére az ajkai Magyar Imre Kórház? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tagadhatatlan az a több milliárdos fejlesztés, amelyben a közelmúltban az ajkai Magyar Imr e

Kórház részesült, azonban a felújításból van olyan osztály, ami kimaradt . A kórház fertőző
osztálya sajnos továbbra is elavult, leamortizálódott, omladozik a vakolat, és a betegeknek

felvizesedett, dohos falak között kell várakozniuk . Az itt megforduló betegek közül már többen

is készítettek és küldtek képeket a rossz állapotokról . Nyilvánvaló, hogy a betegek és a

dolgozók is kényelmetlenül érzik magukat az osztályon, illetve az alagsorban található hasonl ó

állapotú szakrendelőkben, hiszen a kórház felújított részeitő l nagyon elüt ez a 21 . századtól

távol álló épületrész.

Az egységes kórházkép megteremtése, valamint a betegek és a kórházdolgozók érdekében i s

fontosnak és szükségesnek tartom az említett osztály és a rendel ők felújítását . Ezúton kérnénk ,

hogy a Kormány biztosítsa a megfelelő akár hazai, akár uniós forrást, hogy a fejleszté s

megvalósulhasson .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy biztosít-e megfelel ő forrást a Kormány arra, hogy az
ajkai Magyar Imre Kórház fejlesztésen még át nem esett részei is felújításra kerüljenek ?

Budapest, 2017 . március 23 .
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